
AGENDA JEUGDRAAD 
28 OKTOBER 2024 

 

Aanwezig: Sarah De Deckere (jeugdconsulent), Claudia Coudeville (schepen van jeugd), Lars Persyn 
(Scouts Permeke), Arne Persyn (Scouts Permeke), Aisha Flederick (Scouts Permeke), Hjordis Stevens 
(KSA Rafiki), Fien Debruyne (KSA Rafiki), Noore-Marie Bauwens (KSA Rafiki), Mauro Vanstechelman 
(KSA De Blauwe Torre), Ferre Neirynck (KSA De Blauwe Torre), Francis Allaert (KLJ Jabbeke), Bart 
Vandenberghe (KLJ Jabbeke), Tine Maes (Jong Sint-Cecilia), Samantha Demeyere (’t Kompas - online) 

Verontschuldigd: / 

Afwezig: / 

 
1. Goedkeuring verslag vorige zitting 

Het verslag wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 

 
2. Subsidies jeugdverenigingen – bespreking en goedkeuring  

De berekening van de subsidies werd op voorhand bezorgd aan de jeugdverenigingen. Er zijn 
opmerkingen of aanvullingen op de berekening. 

Er is de vraag of het zwart blokje nutsvoorzieningen kan weggelaten worden in de toekomst. Dit is toch 
niet meer van toepassing in het huidige reglement. 

 
3. Contactgegevens en sleutels nieuwe hoofdleiding 

De jeugdverenigingen zullen de contactgegevens van de verantwoordelijken bezorgen. De 
sleutelverantwoordelijken met sleutelnummer wordt ook bezorgd.  

Er zijn een aantal sloten die nagezien moeten worden. Vermoedelijk zijn de batterijen van de sloten aan 
vervanging toe. Dit wordt doorgegeven aan de verantwoordelijke ambtenaren.  

 
4. Kandidatuur jeugdraad – Samantha Demeyere 

Samantha Demeyere vraagt goedkeuring voor toetreding van de jeugdraad. In het verleden werd zij 
vervangen door politieke banden. Na de verkiezingen heeft zij haar politiek engagement neergelegd. 

De voltallige jeugdraad geeft goedkeuring aan de kandidaatstelling.  

 
5. Medewerking Sinterklaasfeest 

Er wordt naar jaarlijkse traditie medewerking gevraagd voor de Blijde Intrede van de Sint.  

KSA Rafiki en KSA Blauwe Torre laten weten dat ze geen reactie kregen op hun ledenoproep.  

 
 
 



6. Kandidatuurstelling voor nieuwe jeugdraad + externe oproep 

Met de nieuwe legislatuur zal ook de jeugdraad opnieuw moeten samengesteld worden. De 
jeugdverenigingen zullen de nodige informatie later krijgen om zich kandidaat te stellen. Daarnaast 
wordt de vraag gesteld of we als jeugdraad specifieke acties kunnen doen. Hier kwamen enkele ideeën 
naar boven: 

• Contact nemen met sportverenigingen 
• In andere JOC’s in de buurt promotie voeren met affiches. Jongeren uit Jabbeke zijn daar ook vaak 

te vinden.  
• Enquete/bevraging bij jongeren om noden in kaart te brengen en dit meenemen naar de jeugdraad 
• Opstart van instagram/snapchat vanuit de jeugddienst– jongeren gebruiken geen facebook meer 
• Affiches in middelbare scholen  
• Affiches en flyers in eigen lokalen/gemeentelijke gebouwen 
• Bord uithangen aan skatepark en in container aan petanqueplein VCJ 

 
7. Memorandum voor nieuwe bestuursploeg 

In de vorige jeugdraad werden enkele actiepunten voor de nieuwe bestuursploeg besproken. Deze 
werden samengebracht in een memorandum. Deze moet nog officieel overhandigd worden aan de 
nieuwe bestuursploeg. 

Deze overhandiging kan ingepland worden tijdens een schepencollege. Hierbij kan ook de pers 
uitgenodigd worden om hier meer kenbaarheid aan te geven.  

De overhandiging kan doorgaan vanaf december. Het memorandum wordt dan in groot formaat 
overhandigd. 

 
8. Toegevoegde agendapunten: KSA De Blauwe Torre 

8.1. Problemen met lokalen 

Er is bij de twee KSA’s een grote bezorgdheid over de huidige toestand van hun lokalen. Er zijn heel 
wat problemen – groot en klein – die zich opstapelen en de werking soms in het gedrang brengen. 
(problemen met sanitair, lekken in het dak…).  

Het dak wordt momenteel vervangen waardoor de lekken zouden gerepareerd zijn.  

De jeugdverenigingen vragen om een plaatsbezoek te doen met de gebouwverantwoordelijke en het 
diensthoofd van de gemeentewerken om de problemen te overlopen.  

Als het lokaal volledig in orde is heeft dit ook voordelen voor de gemeente. Zij kunnen dit dan verhuren 
aan andere verenigingen.  

Daarnaast is er ook nood aan opslagruimte of gestructureerde opslag. Op die manier zullen de lokalen 
ook properder liggen.  

• Voorstel is om sjorbalken/buitenmateriaal vast te maken aan de zijkant van gebouw. Het materiaal 
kan beschermd worden met een zeil of afdak. 

• Na deel is dat het materiaal op deze manier wel bloot gesteld wordt voor diefstal 
 
 
 



8.2. Het domein achter de lokalen 

Er is de vraag naar de invulling van het toekomstige plein achter de lokalen na wegname van tennis- en 
petanquepleinen. De jeugdconsulent heeft de suggesties van de jeugdverenigingen reeds meegenomen 
in de intekening hiervan. Er wordt bij de verantwoordelijke ambtenaar nog eens gepolst of dit 
meegenomen werd in de vergunning.  

Indien de mogelijkheid er is, zou het kleine bergje aan het petanqueplein ook plat getrokken mogen 
worden. 

8.3. Watergebruik startdag 

Vroeger maakt de KSA een glijbaan tijdens de startdag. Enkele jaren geleden werd dit afgekeurd door 
de gemeente uit ecologische overweging (gebruik van drinkwater is hiervoor niet te verantwoorden) 

Als het regenwater is, vormt dit geen probleem maar dit mag niet met stadswater gebeuren. De 
waterpomp voor het regenwater is blijkbaar defect waardoor dit momenteel niet kan. Er wordt 
gevraagd om dit na te kijken en eventueel ook de toiletten op het regenwater aan te sluiten.  

 

9. Toegevoegde agendapunten: Scouts Permeke 
• De scouts vraagt naar de mogelijkheid om een sleutel te hebben van de bakken voor het 

toiletpapier. Op deze manier kunnen ze dit zelf bijvullen tijdens grote evenementen/activiteiten.  
• De scouts vraagt meer informatie rond het nieuwe systeem in het containerpark. De schepen geeft 

hier de nodige toelichting voor.  
• De scouts heeft veel verloren voorwerpen. Er is de vraag wat ze hiermee kunnen doen.  

o De nieuwe textielcontainers kunnen hiervoor gebruikt worden of donaties aan initiatieven.  
• De scouts vraagt naar de mogelijkheid om nieuwe wegbermen te adopteren: 

o Dit moet door de vereniging nagevraagd worden via de milieuverantwoordelijke. 
• De scouts merkt op dat er foutieve informatie vermeld werd in de posts Jabbeke on Tour – Dag 

van de Jeugdbeweging. Ook de laattijdige aanvraag zorgde voor veel onzekerheid en verwarring.  
 

10. Varia 
• De leden vragen of er aanwezigheid kan zijn van de gebouwenverantwoordelijke bij vergaderingen 

van de jeugdraad. Gezien jeugdbeleid geen kerntaak is van de verantwoordelijke, lijkt zijn 
aanwezigheid niet aangewezen.  
 

• De schepen vraagt naar de ervaring rond het skatepark Jabbeke bij KLJ en Scouts 
o Het zand op de hellingen is verleidelijk om in te spelen, en maakt het skatepark ook vuil. Er 

moet gedacht worden aan een alternatief.  
o Er worden spontaan skatelessen gegeven door geëngageerde inwoners.  
o Anders heel positieve ervaring, wordt veel gebruikt. 

 
• Aanwezigheid tijdens herdenking op 11 november 

o Het programma wordt doorgegeven aan de verenigingen. 
 

• KSA vraagt naar de mogelijkheid om de beek achter het gemeentehuis te reinigen.  
 

• De gemeente stapte in het systeem van IVBO voor herbruikbare bekers. De verenigingen vragen 
zich af wat met de factuur gebeurd. Wordt dit terugbetaald of gaat dit rechtstreeks naar de 
gemeente.  



 
• Er worden momenteel problemen ervaren met de uitleendienst. Vooral nadars worden vaak niet 

geleverd. Heeft dit met het nieuwe systeem te maken voor gemeentewerken? 
 

• KSA Rafiki: de ramen in het groot lokaal kunnen niet meer open. Dit is noodzakelijk voor de 
brandveiligheid. 
 

• KLJ: Nieuw paaltje achter het gebouw van het VCJ: 
o Wat met brandveiligheid? Bij incidenten? Wat is de procedure? 
o Telefoonnummer bij paaltje vermelden bij noodgevallen 

 
• Scouts Permeke: Er is een tekort aan fluohesjes 

o tips om dit aan te kopen door andere verenigingen 
o tegemoetkoming van gemeente mogelijk? 

 
• Jong Sint-Cecilia: nieuwe overeenkomst voor de lopds– met wie wordt dit afgesproken en welk 

moment? 
 

• KSA Rafiki: Er is nood aan nieuwe materiaalkasten – is dit een kost voor de gemeente of voor 
jeugdvereniging? 
 

• Uit Scouts en KLJ komt de verzoek naar betere communicatie over evenementen rond het 
Vrijetijdscentrum. Op die manier hebben de verenigingen een zicht op de beschikbaarheid van hun 
lokalen (vb. sportkampen) en de verharding aan de lokalen (vb. mountainbikerit, 
turnwedstrijden…). Deze planning zou eventueel per maand gecommuniceerd kunnen worden aan 
de verenigingen. 
 

• KSA vraagt naar de mogelijkheid voor grote vuilniscontainers om vuilniszakken te verzamelen (zoals 
Scouts Permeke). Dit zou het probleem van ongedierte kunnen tegengaan.  
 

• Ongedierte in lokalen VCJ en Varsenare bestrijden 
o Varsenare: buitendeur voor afvalzakken vermaken, op die manier kan geen ongedierte aan 

het afval.  
o Als we dit niet onder controle krijgen, eventueel gespecialiseerde hulp vragen. 

 
• Vormingen vanuit gemeente organiseren die interessant kunnen zien voor jeugdwerkers: 

o Blusopleiding 
o EHBO 

 
• EHBO-kisten in jeugdlokalen: laten nazien door lokale apothekers (werkwijze KSA Rafiki) 
• Brandveiligheid lokalen – recente rondgang van brandweer in VCJ 

o Verslag opvragen voor VCJ  
o Rondgang aanvragen voor Varsenare 

 
 
 
 


